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Protokół Nr 24/20
ze zdalnego posiedzenia

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
w dniu 22 października 2020 r.

Zdalne posiedzenie Komisji odbyło się przy pomocy wideokonferencji na platformie
Zoom oraz platformy radni.info, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji, radnego
Jarosława Kopaczewskiego, w godzinach od 1730 do 1910.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności
oraz: Członek Zarządu Kinga Błaszczyk, Kierownik Biura Kultury i Promocji Rafał Skwiot.

Porządek posiedzenia:
1. Przywitanie Radnych i zaproszonych Gości
2. Omówienie projektu kalendarza imprez: kulturalnych, sportowych i turystycznych

na rok 2021
3. Wnioski Radnych do Budżetu
4. Sprawy bieżące
5. Zakończenie posiedzenia

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku posiedzenia.

Ad. 2
Kierownik Biura Kultury i Promocji Rafał Skwiot przedstawił podsumowanie

wydarzeń i działań zrealizowanych w 2020 r. Jako najważniejsze wymienił m.in. Koncert
Kolęd w wykonaniu chórów Powiatu Otwockiego, współorganizowanie Wielkiej Orkiestry
Świątecznej Pomocy, Półmaratonu Wiązowskiego a także szkolenia, czy konferencje
prasowe. W ciągu całego roku Biuro realizowało zadania z zakresu opracowywania
i wydawania materiałów promocyjno – informacyjnych o powiecie, organizacji
i współorganizacji przedsięwzięć o charakterze promocyjno – informacyjnym, prowadzenia
strony internetowej www.powiat-otwocki.pl, upowszechniania kultury poprzez organizację
przedsięwzięć o charakterze kulturalnym. Zapowiedział również wydarzenia, które będą
organizowane jesienią i zimą 2020 r. m.in. Forum Gospodarcze Powiatu Otwockiego,
Międzynarodowy Dzień Wolontariatu, czy Konkurs fotograficzny promujący zabytki Powiatu
Otwockiego. Następnie przedstawił wstępny kalendarz imprez kulturalnych, sportowych
i turystycznych na rok 2021 organizowanych lub współfinansowanych przez Powiat Otwocki
(wydruk w załączeniu).

Radni obecni na Komisji przedstawili propozycje imprez kulturalnych i sportowych
z prośbą o dopisanie ich do projektu kalendarza na przyszły rok.

Radna Jolanta Koczorowska zapytała o Strategię rozwoju Powiatu Otwockiego
przygotowywaną m.in. przez Biuro Kultury i Promocji na kolejne lata. Zauważyła, że warto
na wstępie dokonać oceny realizacji celów z poprzedniej strategii, powołać zespół do pracy
nad strategią, zabezpieczyć środki w budżecie na tworzenie tego dokumentu oraz
przygotować harmonogram prac.

Ad. 3
Wnioski do projektu budżetu Powiatu na rok 2021 r.:

1) Radny Marcin Olpiński zgłosił wniosek o wpisanie do kalendarza imprez na rok 2021
i współfinansowanie ogólnopolskich zawodów sportowych (biegi przeszkodowe).
Organizatorem będzie klub sportowy, a reprezentantem radny Marcin Olpiński. Pakiet

www.powiat-otwocki.pl
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startowy dla mieszkańców Powiatu Otwockiego miałby być darmowy, natomiast dla
pozostałych startujących płatny. Koszty to m.in. sprowadzenie sprzętu, wyżywienie
dla wolontariatu oraz nagrody dla zwycięzców (25 tys. zł).

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu budżetu
Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za” – 6, „wstrzymał się” – 1
Wniosek uzyskał poparcie Komisji.

2) Radny Zbigniew Szczepaniak zgłosił wniosek o wpisanie do kalendarza imprez na rok
2021 i zabezpieczenie środków na Powiatowy Piknik i Jarmark Ludowy w Kątach.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu budżetu
Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za” – 6, „przeciw” – 1
Wniosek uzyskał poparcie Komisji.

3) Radny Zbigniew Szczepaniak zgłosił wniosek o wpisanie do kalendarza imprez na rok
2021 i zabezpieczenie środków na Lekkoatletyczne Mistrzostwa Województwa
Mazowieckiego "Sprawni-Razem". Impreza sportowa w ubiegłych latach
organizowana była przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy Nr 1 im. Marii
Konopnickiej w Otwocku i odbywała się na obiekcie OKS w Otwocku. Udział w niej
brali wychowankowie placówek i ośrodków szkolno-wychowawczych z całego
Mazowsza.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu budżetu
Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: jednomyślnie „za” w obecności 7 członków Komisji.

4) Radny Zbigniew Szczepaniak zgłosił wniosek o dofinansowanie wydawnictwa
„Pałace, dwory i folwarki ziemi otwockiej” autorstwa radnego Pawła Ajdackiego.

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu budżetu
Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za” – 6, „wstrzymał się” – 1
Wniosek uzyskał poparcie Komisji.

5) Radna Jolanta Koczorowska zgłosiła wniosek o dofinansowanie wydawnictwa
„Historia osiedla Radiówek” (3 tys.zł)

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu ww. wniosek zgłoszony do projektu budżetu
Powiatu na rok 2021.

Głosowanie: „za” – 6, „wstrzymał się” – 1
Wniosek uzyskał poparcie Komisji.

Ad. 4
Protokół Nr 23/20 z posiedzenia Komisji w dniu 12 października 2020 r. został

przyjęty jednomyślnie w obecności 7 członków Komisji.
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Przewodniczący Komisji poinformował o korespondencji jaka wpłynęła do Komisji:
− Pismo Starosty z dn. 08.10.2020 r. dot. informacji o stanie realizacji zadań

oświatowych za rok 2019/2020.
Komisja zapoznała się z ww. pismem.

Przewodniczący poinformował, że ww. pismo będzie omawiane na następnym
posiedzeniu Komisji.

Radna Jolanta Koczorowska powróciła do tematu prac nad strategią rozwoju Powiatu
Otwockiego na kolejne lata i poprosiła Kierownika Biura Kultury i Promocji o pisemne
przedstawienie koncepcji prac nad ww. dokumentem.

Ad. 5
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Sporządziła:

Mariola Biedrzycka

Przewodniczył:

Jarosław Kopaczewski


